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FÖR FÅ SOM SÖKER 
TÄVLINGAR, VARFÖR? 



DET GÅR SÅ MYCKET RYKTEN…
▪ Alla tävlingar är i Norrland

▪ Samma arrangörer hela tiden (gräddfil, 

särskilt sydliga arrangörer)

▪ Tråkigt tävlingsprogram

▪ Så fort det är tävlingar söderut är det för lätta 

banor

▪ Söderut kan ingen arrangera

▪ Norrut är ALLA bäst

▪ Det finns ingen snö söderut



DET ÄR INTE SANT
▪ Nej, alla tävlingar är inte i Norrland

▪ Det finns inga gräddfiler

▪ Tävlingsprogrammet, världens största 

kompromiss?

▪ Ulricehamn (TC 190 m), Falun (TC 181 m)

▪ Ulricehamn, bäst i hela VC (enligt aktiva, 

ledare, media och FIS)

▪ 2 km snö i Boden – 4 km snö i Tranemo



HUR MÅNGA SÖKER?
▪ 2013/2014 4 st (en muntligt)

(2 st i Norrland)

▪ 2014/2015 8 st (5 st Norrland)

▪ 2015/2016 7 st (4 st Norrland)

▪ 2016/2017 7 st (5 st Norrland)

▪ 2017/2018 6 st (4 st Norrland)

▪ 2018/ 2019 7 st (6 st Norrland)

▪ 2019/2020 Idre, Bruksvallarna, 

Östersund, Falun, Lycksele, 

Örnsköldsvik



VEM GÖR VAD?

▪ Tävlingsprogramgruppen – TD-gruppen

▪ (Homologiseringsgruppen)

▪ Jenny Limby

▪ Längdrådet



STRATEGISKT ARBETE

▪ Längds strategiska plan

▪ Arbetsgruppernas beskrivning

▪ Fler möten

▪ Samtalsdokumentet

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1GLy4tcrtGWr1dzlnAZMl6NjOq4Ek8gurTqy2eb19920/edit#gid=0


VAD HAR HÄNT?

▪ Mer ”surr” om ansökningar

▪ Fler ansökande för JSM (2 st senast) och 

ungdomscuperna (3 st senast)

▪ Cup-tävlingar är en bit kvar



PANELDEBATT

▪ Tommie Jirhed, Östersunds SK

▪ Tomas Bredberg, IFK Mora SK

▪ Johan Eriksson, Falun-Borlänge SK



Tack för att ni lyssnat!
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